
                   

     

  

Årsmöte 2020 med Radiobolagets Veteranklubb. 

 

Något årsmöte har inte kunnat hållas under 2020 på grund av pågående 

Coronapandemi. 

 

Styrelse vald på årsstämma 2019 har under året som gått försökt upprätthålla 

föreningens verksamhet på ett sätt som inte ska äventyra medlemmarnas säkerhet 

och hälsa. 

 

Detta har inneburit begränsade men ändå några vandringar utomhus. 

 

Så snart smittläget tillåter avser styrelsen att kalla till årsmöte. 

 

Styrelsen 

 


